
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering vv SJC d.d. 20 juni 2023 opgesteld door Jan Mesker, 

secretaris: 

1. Opening:                                                                                                                                                          

De voorzitter opent de vergadering en heet de leden en ereleden Herman Meijvogel, 

Jeanette Wijnands en Joop van Abswoude van harte welkom. Gevraagd wordt om de 

presentielijst te tekenen. 

  

2. Ingekomen stukken:                                                                                                                                               

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

3. Mededelingen:                                                                                                                                      

Afmeldingen ontvangen van Wim Braun, Sjaak Verkade en Fred Bergman. 

 

4. Notulen ALV vv SJC 29-11-2023:                                                                                                            

De notulen zijn voorafgaand aan de vergadering gepubliceerd op de website. De notulen 

worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

5. Bestuursmutaties:  

- Benoeming Kees Brouwer als bestuurslid Voetbalzaken. De vergadering gaat akkoord met  

de benoeming.                                                                                                                                                         

- Neerleggen van functie bestuurslid Vrouwenafdeling door Nicolette Lakerveld. De voorzitter 

benoemd een aantal werkzaamheden die Nicolette voor SJC heeft gedaan: 

a) Onder haar bestuurlijke verantwoording is de meisjes/vrouwentak binnen onze vereniging 

enorm gegroeid. 

b) Samen met haar vader actief in de kantine. 

c) Medeorganisator van het 50 jarig jubileumfeest van de vrouwenafdeling.  

d) In Coronatijd interne competitie georganiseerd voor meisje/vrouwen. 

e) Sturend aanwezig bij de lente- en herfstavonden. 

Echter heeft Nicolette de keuze gemaakt om te stoppen, wat het bestuur uiteraard betreurd, 

maar de keuze van Nicolette wordt gerespecteerd. Nicolette wordt bedankt voor al haar 

inspanningen voor de club en nog even in de bloemetjes gezet. 

 

6. Actuele stand van zaken nieuwbouw:                                                                                                                 

Het bestuur is nog niet geheel tevreden met de oplevering van de nieuwbouw ondanks dat 

we vanuit verschillende instanties mooie complimenten mogen ontvangen. Als club mogen 

we daar best trots op zijn. De gebruikersovereenkomst met het Sportbedrijf Noordwijk is 

getekend. Er zijn nog wel steeds punten die de aandacht vragen van het bestuur: de afzuiging 

keuken, verwarming, tribune en de plantenbakken op terras. Hier wordt hard aan gewerkt. 

Het clubgebouw moet in ieder geval weer een plek worden waar een ieder zich thuis voelt. 

 

 



 

 

 

7. Actuele zaken jeugd door Alexander van Vliet (hoofd jeugdopleiding):                                    

Alexander is hoofd jeugdopleiding Jeugd. De jeugdafdeling komt in beweging met een 

herkenbare jeugdopleiding. Alexander legt het gehele proces uit aan de hand van een 

powerpoint-presentatie. De vergadering geeft Alexander applaus na zijn presentatie.         

Na de presentatie werden de volgende vragen gesteld:                                                                                      

- Patrick van den Berg: Deze presentatie moet juist aan ouders worden getoond. Jammer dat 

er nu zo weinig mensen zijn die dit kunnen horen en zien.                                                                  

- Jeanette Wijnands: Ouderavonden organiseren, zodat ouders ook Alexander zijn 

presentatie kan doen. Antwoord Alexander: Dit gaat ook gebeuren!                                                     

- Herman Meijvogel: Hoe is de organisatie geborgd? Antwoord Alexander: Er wordt aan een 

breder platvorm gevormd. Voor trainer/trainer is dit momenteel even anders. Martin van 

Gorkum en Alexander doen dit nu samen, maar ook dit heeft de aandacht.                                            

- Ernst de Best: Zijn oud-selectiespelers of huidige selectiespelers niet een visvijver om 

trainer te worden? Antwoord Alexander: Probleem is dat de huidige generatie andere 

interesses heeft dan onze vacatures.                                                                                                                                 

-  Nicolette Lakerveld: Zijn leerlingen bij van een sportopleiding geen goede stagiaires? 

Antwoord Alexander: Deze leerlingen zijn over het algemeen te jong.                                              

-  Kees Brouwer: De opleiding is ook afhankelijk van de kwaliteit van de trainers. Dus 

wanneer een selectiespeler stopt met actief voetbal zal deze ook zeker benaderd worden.            

- Ernst de Best: De meeste vacatures liggen vaak bij de lagere teams. Er moet dus meer werk 

gemaakt worden van spelers/ouders persoonlijk te benaderen. Een oproep op de website 

werkt niet.                                                                                                                                                  - 

Rob de Jong: Er wordt gewerkt aan vrijwilligers persoonlijk te benaderen via een 

vrijwilligerscommissie.                                                                  

8. Beleidsplan selectie Heren:                                                                                                                          

Kees Brouwer geeft aan dat het gehele beleidsplan wordt herschreven en dat de 

Herenselectie deel uit maakt van het gehele beleidsplan. 

 

9. Begroting seizoen 2023/2024:                                                                                                                                    

De penningmeester presenteert de begroting voor het nieuwe seizoen en zoomt in op een 

inschatting van het resultaat van het huidige seizoen. Na wat toelichtingen van de 

penningmeester wordt de begroting 2023/2024 aangenomen. 

 

10. Contributie aanpassing:                                                                                                                                    

De penningmeester stelt het volgende voor:                                                                                            

- Verhoging senioren € 10,00                                                                                                                           

- Verhoging jeugd € 5,00 plus € 5,00 kledingplan. Het voorstel wordt aangenomen. 

 

 



 

11. Rondvraag:                                                 

 - Hans Bierman: geeft aan dat de nieuwe voorzitter meer op de club zichtbaar is en dat er 

meer bestuursleden mee moeten met een uitwedstrijd van Heren Zondag 1? Antwoord 

voorzitter: Bij zijn aanstelling als voorzitter heeft hij heel nadrukkelijk aangegeven dat hij 

minder op de club zal zijn dan zijn voorganger. De voorzitter heeft een fulltime baan als 

directeur van drie basisscholen, maar waar hij kan zal hij er zeker zijn.  Voor wat betreft de 

aanwezigheid van het bestuur bij de wedstrijden van het 1e is er binnen het bestuur een 

rooster opgesteld dat bij elke uitwedstrijd er minimaal een bestuurslid de club 

vertegenwoordigd en bij thuiswedstrijden minimaal 2 bestuursleden.  

       12. Sluiting: De voorzitter sluit de vergadering met de mededeling dat ieder een drankje kan                                                  

halen met toestemming van de penningmeester.  

 

 

 

                      

 

 

 

 

 

 

 


